
Title (en)
Lifting platform for vehicles

Title (de)
Fahrzeug-Hebebühne

Title (fr)
Pont élévateur de véhicule

Publication
EP 1184332 A1 20020306 (DE)

Application
EP 01117665 A 20010725

Priority
DE 20015061 U 20000831

Abstract (en)
[origin: US2002023801A1] A lifting platform for vehicles having at least one column, at least one support arm shiftable on the column by vertical
guides and having supports. The lifting platform also includes a prime mover having switching and control elements and a transmission disposed
between the prime mover and the associated support arm, the transmission having at least one flexible traction cable coupled to a rotating member
positioned at the upper end of the respective column and to the associated support arm.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Hebebühne für Fahrzeuge mit mindestens einem Ständer (1a, 1b), mindestens einem durch Vertikalführungen am Ständer
(1a, 1b) verfahrbaren Tragarm (4a, 4b) mit Auflagern (5a, 5b), einem Antriebsaggregat (11) mit Schalt- und Steuerelementen und einer Transmission
zwischen dem Antriebsaggregat (11) und dem zugeordneten Tragarm (4a, 4b), wobei die Transmission mindestens einen flexiblen Zugstrang (15a,
15b) enthält, der mit einem am oberen Ende des jeweiligen Ständers (1a, 1b) positionierten Drehglied (14a, 14b; 23) und mit dem zugehörigen
Tragarm (4a, 4b) gekoppelt ist. <IMAGE>
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